
 
Protokół nr 1/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury Sportu Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 12.02.2015 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności:  

oraz zaproszeni goście: 

1. Artur Rolka – Burmistrz Gminy Paczków. 

2. Halina Kruszewska – Dyrektor Biblioteki Publicznej w Paczkowie. 

3. Andrzej Kłoczko – Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji w Paczkowie, 

4. Radosław Napieracz – Dyrektor Gminnego Centrum Sportu i Rekreacji w Paczkowie, 

5. Ewelina Dudek – Pełnomocnik ds. uzależnień Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Paczkowie. Rozpoczęło się o godzinie 1200 a 

zakończyło o godz.1445. 

Wszystkich przybyłych przywitała Przewodnicząca Komisji Beata Korytkowska. Następnie 

przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Omówienie Programu „Białej Zimy 2015” w czasie ferii szkolnych na terenie Gminy 

Paczków. 

2. Omówienie działalności Gminnej Biblioteki Publicznej oraz Ośrodka Kultury i 

Rekreacji - oferta kulturalna na 2015 r. 

3. Sprawy bieżące. 

Do pkt 1. I do pkt 2 

E. Dudek przedstawiła informację na temat rozdysponowania środków z Programu profilaktyki z 

przeznaczeniem na organizację „Białej Zimy” podczas ferii zimowych. Poinformowała, że w 9 

świetlicach środowiskowych po dwie godz. dziennie były prowadzone zajęcia. Był dwa razy 

wyjazd na narty z dofinansowaniem w kwocie 5.400 zł. dożywianie w świetlicach 420 zł. 

Dofinansowano również zajęcia w OKiR w kwocie 2.800 zł. Zajęcia w Bibliotece Publicznej 

dofinansowano w kwocie 1.000 zł. Ze środków profilaktyki zostały zakupione artykuły 

piśmiennicze, gry, dożywianie, nagrody w czasie ferii w Szkole Podstawowej Nr 3 w Paczkowie 

na kwotę 1612 zł.. W Szkole w Kamienicy również były organizowane zajęcia w czasie ferii. 

Odbyły się turnieje tenisa stołowego, babingtona. Był też zorganizowany wyjazd na lodowisko w 

Nysie. Zajęcia w czasie ferii były też zorganizowane w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w 

Trzeboszowicach, konkurs tenisa stołowego. Razem w kwocie 11.232 zł. dofinansowano że 

środków profilaktyki alkoholowej organizację Białej Zimy 2015. 

 



R. Napieracz Dyrektor GCSiR poinformował, że w ramach „Ferii na sportowo” było 

zorganizowanych 11 akcji. Zajęcia głównie odbywały się w hali sportowej, na Orliku i na stoku 

narciarskim. W pierwszym tygodniu ferii zorganizowano Turniej siatkówki w trzech kategoriach. 

Łącznie udział wzięło około 60 zawodników. Zaproszono do udziału dziewczynki przybywające 

na obozie sportowym, co podniosło poziom zawodów. W wyjeździe narciarskim w pierwszym 

tygodniu udział wzięło 24 uczestników. Były dzieci ze świetlic środowiskowych. Były wolne 

miejsca więc zdarzało się, że jechali rodzice, ale oni sami pokrywali koszty karnetów. Pierwszy 

turniej drużyn klubowych żaków chłopców i dziewcząt klasy I i II wzięło udział około 70 dzieci. 

Od kilku lat współpracują z okręgowym związkiem piłki nożnej. W tym roku dwa turnieje 

odbyły sie w okresie ferii w kategorii żaków. W drugim tygodniu były zorganizowane 4 turnieje 

piłki nożnej. W wyjeździe narciarskim wzięło udział 38 uczestników. W sobotę 31 stycznia 

zorganizowano II Turniej żaków, 6 drużyn około 60 uczestników. W trakcie ferii udostępniano 

Orlik. Dojazdy na narty były dofinansowane z Programu Profilaktyki. Jeżeli chodzi o wkład w 

akcję to na nagrody wydano 650 zl. i na art. spożywcze 150 zł. Największą frekwencją cieszyły 

się turnieje piłki siatkowej i piłki nożnej. Próbowano robić turniej babingtona, ale zgłosiło się 

tylko dwóch uczestników. Udostępniono halę na zajęcia koszykówki i tenisa stołowego. W 

pierwszym tygodniu frekwencja była mniejsza. Dużą popularnością zawsze cieszyła się akcja 

Policja dzieciom, ale w tym roku takiej współpracy nie było. Zapraszał szkoły do współpracy, ale 

żadna ze szkół miejskich nie odpowiedziała na tą propozycję. Jest trudność w zebraniu tzw. 

„dzikich drużyn”. Dzieci, które potrafią się zorganizować przychodzą, pozostałe, które nie maja 

pomocy w tym zakresie nie uczestniczą w zajęciach. 

W. Kurowska zadała pytanie odnośnie wyjazdów narciarskich, czy nie za późno świetlice 

poinformowały rodziców o wyjazdach? 

R. Napieracz odpowiedział, że 2 tygodnie przed wyjazdem były zorganizowane spotkania w tej 

sprawie. 

E. Dudek dodała, że tylko ze świetlicy ze Starego Paczkowa dzieci nie pojechały na narty. Nie 

wie dlaczego. Pan. Jaszczurowski poinformował ją, że rozmawiał z dziećmi, ale nie było 

chętnych. 

R. Napieracz dodał, że w dniu dzisiejszym jadą dzieci ze świetlicy z Unikowic, kilka osób z 

Kamienicy. Dzieci można zabierać popołudniami. W przyszłym tygodniu planuje wyjazd z 

Dziewiętlic. 

E. Dudek dodała, że będą jeszcze wyjazdy w lutym i marcu. 

R. Napieracz zauważył, że lepiej współpracowało się ze szkołami odnośnie wyjazdów na narty. 

Jeżeli chodzi o świetlice to nie zawsze rodziców stać na wyposażenie dzieci w sprzęt narciarski. 

Ma 11 zestawów, które udostępnia na takie wyjazdy bezpłatnie. Wynegocjowano ceny 

 



promocyjne 25 zł. Trudność jest taka, że większość dzieci nie umie jeździć, dlatego on zwraca 

uwagę na to, żeby tylko część dzieci nie umiała jeździć, gdyż nie biorą instruktora, ponieważ są 

to koszty. Nie jest w stanie sam jednorazowo nauczyć 12 dzieci jeździć. 

E. Dudek poinformowała, że dzieci są bardzo szczęśliwe z tych wyjazdów. 

Burmistrz zadał pytanie czy, w związku z tym, że zmieniono formę prowadzenia zajęć 

sportowych, przejęto trenerów ze Sparty, to czy uczęszczają dzieci ze świetlic środowiskowych 

czy jest zainteresowanie? 

R. Napieracz odpowiedział, że zainteresowanie jest i jest prośba, żeby zwiększyć ilość zajęć. Od 

marca rusza projekt animator. Będzie dwóch animatorów i będzie realizowana piłka ręczna i 

koszykówka. Nie wie  

Burmistrz dodał, że takie było założenie, żeby aktywizować nie tylko pod względem piłki nożnej 

i siatkowej, ale również w ramach innych dyscyplin. Są duże osiągnięcia np. w karate. M. Szpyt 

jedzie na mistrzostwa świata do Stambułu. Zaproponował, żeby ze środków wspomagać to 

Stowarzyszenie. Na początek 5 tyś zł. Zaproponował również, że może to Stowarzyszenie 

korzystać z małej sali. 

R. Napieracz poinformował, że korzysta z hali grupa Dżudzitsu z Otmuchowa. W tym tygodniu 

robili lekcje pokazowe na wszystkich lekcjach w-fu na hali dla gimnazjum i Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych. 

Burmistrz dodał, że idea jest szczytna. Następnie poinformował, za na najbliższą sesję zostaną 

wprowadzone 3 uchwały oświatowe. Pierwsza uchwała w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, mieszkaniowego, za wysługę lat oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Paczków. 

W zasadzie wiele się nie zmieni w kwestii dodatków dla nauczycieli. Zwiększy się o 1% kwota 

dodatku motywacyjnego, która nie była zmieniana od 6 lat.. Nie będzie restrukturyzował siatki 

szkół na terenie Gminy Paczków. Ten 1% budżetu nie zawali budżetu. W tabeli w uchwale są 

podzielone stanowiska np. dyrektor przedszkola może uzyskać dodatek od 160 do 300 zł. Druga 

sprawa konieczność przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi działającymi na 

terenie Gminy Paczków. Plan nadzoru wynika z obowiązku ustawowego. Są opisane cele 

nadzoru jest przewidziany cały harmonogram. Kolejna uchwała w sprawie ustalenia kryteriów 

przy naborze do przedszkoli. Punktacyjnie wymienione są poszczególne kryteria. Podjął decyzję 

o spotkaniach z dyrektorami i nauczycielami. Wszystko rozchodzi się o pieniądze. Oświata 

 



stanowi 44% budżetu. Są szkoły, do których dopłacamy do 40%, a są placówki, które kosztują 

dużo więcej. Niż demograficzny jest nieubłagany przez najbliższe kilkanaście lat. Będą starać się 

obniżać wydatki bieżące w szkołach. W Gminie jest około 20 instytucji i obiektów. Do tej pory 

każda z jednostek sama negocjowała stawki na dostawy energii. Będą chcieli rozdzielić 

dystrybucje i ceny. Jeżeli nie domówią się z dotychczasowym operatorem, będzie się szukać 

tańszego operatora. Oszczędności mogą być rzędu nawet do 150 tyś zł. Rocznie energia w tych 

20 instytucjach kosztuje 1.068.000 zł. rocznie, gdyż każda jednostka ma inną taryfę. Niektóre 

placówki są ogrzewane gazem. Jest duże zużycie gazu i będzie rozmawiać się z dostawcą na 

zasadach partnerskich. Jest duży problem z funkcjonowaniem Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych. Trzeba wspólnie zadbać o to, żeby szkoła nadal funkcjonowała. W zeszłym 

roku nie udało się zorganizować naboru, w tym roku podejmie się wspólne działania wraz z 

Gimnazjum, aby jak najwięcej dzieci pozostało na terenie Gminy. Trzeba podjąć działania, żeby 

dzieci nie dojeżdżały do Nysy. Poziom jest podobny. Jest też sporo działań po stronie Pani 

Dyrektor. Rozmowa z dyrektorami to żadne koszty. Może się okazać, że pójdzie się w 

marketingowy ruch np. tablety tak jak zrobił to Otmuchów. Pomysł nowy pod rozwagę. To są też 

miejsca pracy.  

W. Kurowska zadała pytanie dlaczego nie utworzono klasy? 

Burmistrz odpowiedział, że było 12 chętnych. Dwa lata temu obiecano, że w drugiej klasie będą 

rozszerzenia i Powiat na to nie pozwolił tym samym dzieci poprzenosiły się do Nysy. Powiat 

zrobił to nierozsądnie. Nie można pozwolić na likwidację. Pytanie na ile będzie stać Gminę, żeby 

się w to zaangażować? 20 tys. czy 30 tyś zł. to jest nic w porównaniu z pół milionem na 

utrzymanie budynku. Poinformował, że po sesji 29.01.2015 r. był na spotkaniu z Dyrektorem 

Krajczym. Był poseł, była osoba z NFZ, która zajmuje się SzOR-ami i Oddziałami Pogotowia, 

Dyrektor Uchel. Rozmawiano o próbie utworzenia nocnej i świątecznej opieki na zasadzie 

punktu kilkugodzinnego. Nie było żadnego zainteresowania ze strony N. Krajczego. Więcej 

stwierdził, że pójdzie on w kierunku likwidacji Reumatologii. Zaraz zostało wysłane do Starosty i 

Dyrektora pismo, że mieszkańcy, samorządowcy stawiają sprzeciw dalszej marginalizacji 

szpitala w Paczkowie poprzez bezzasadnego wyprowadzania reumatologii poza obszar Gminy. 

Odbiło się to echem w Powiecie. Na przejęciu relikwii N. Krajczy uspokoił, że nie będzie 

likwidował tego Oddziału. Jest to Oddział, który łączy ZOL i Reumatologię. Boi się, że NFZ 

może wprowadzić oddział stacjonarny co jest absurdem, gdyż nie wyobraża sobie żeby chory 

codziennie dojeżdżał na reumatologię np. z Brzegu. Na razie nie ma nocnej, mogą zabrać 

reumatologię. Odnośnie nocnej i świątecznej opieki Dyrektor Uchel zaproponował, że w 2016 r. 

gdy będzie rozpisanie nowego przetargu to podzieli Powiat na 3 obszary. Żeby była gwarancja, 

żeby Paczków pełnił tą opiekę, a nie Otmuchów. Z Otmuchowa do Paczkowa i do Nysy jest taka 

 



sama droga. Jest problem z lekarzami. Na pełną obsługę pod warunkiem, że nie ma zastępstw 

potrzebnych jest 5 lekarzy. Prawdopodobnie za 10 lat w Paczkowie nie będzie pediatrów, za 

chwilę nie będzie internistów. W tym obszarze jesteśmy bezsilni.  

M. Maluch zauważyła, że nie ma księgowej w Kamienicy czy są jakieś plany w tym zakresie? 

Burmistrz odpowiedział, że przesuwany jest pracownik z Urzędu. Tam, gdzie można to będą 

schodzić z etatów i przesuwać pracowników w inne miejsca. W lutym zostanie przedstawiona 

nowa struktura organizacyjna. Z 64 pracowników trochę się zejdzie. Nie on zatrudniał i nie on 

chce zwalniać. No chyba, że z pracownikiem nie da się współpracować. Jest bardzo dużo pracy, a 

są obszary, które mocno niedomagają. Nie robią terroru. Nie podejmował ruchów kadrowych w 

pierwszym miesiącu. Zrobił przegląd kadry, wie z kim chce współpracować, pocieszające jest to, 

że większość chce pracować. Tu jest 64 pracowników, a w Otmuchowie jest 40. Rozstano się z 

jednym z pracowników Straży Miejskiej. Zaproponował to stanowisko pracownikom, aby jeżeli 

ktoś czuje się na siłach to będzie przesunięty. Nie było zainteresowania poza jedna osobą, która 

jest zatrudniona na czas określony. Będzie więc ogłoszony konkurs, będzie zatrudniona osoba 

niepełnosprawna, zyska się na odpisach PEFRON i będzie ta osoba pracować z monitoringiem. 

Planuje się zakup 16 kamer. Osoba ta zmniejszy koszt straży. 

M. Maluch zauważyła, że wcześniej częściej widziała strażników miejskich niż teraz. 

Burmistrz odpowiedział, że on zabronił nakładania dużej ilości mandatów, bo żeby egzekwować 

od społeczeństwa odpowiedniego zachowania w ruchu ulicznym to trzeba najpierw wprowadzić 

odpowiednie oznakowanie. Chcą poprawić oznakowania wzdłuż chodników, przy sklepach tylko 

do 15 minut. Chcą wyprowadzić samochody urzędników na ulicę Słowackiego i Sikorskiego. 

Straż Miejska będzie jeździć po terenach wiejskich tam zwłaszcza, gdzie będzie rozbudowywana 

kanalizacja. Straż Miejska będzie miała grafik, nie ma konieczności, aby pracowali każdego dnia. 

Dzieci mogą przeprowadzać przeprowadzacze. Jedna osoba będzie przyjmować interwencje. 

Teraz wysyła Straż do trudnych lokatorów na interwencje. Gdyż po spalonym mieszkaniu Straż 

chodzi do trudnych lokatorów żeby takie sytuacje się nie powtórzyły. Będą też kontrole wywozu 

nieczystości ciekłych, gdyż wykonując kanalizację będą musieli podłączyć się wszyscy żeby 

spełnić wskaźniki.  Jeżeli ktoś nie będzie się zgadzał na przeprowadzenie kanalizacji, albo 

umieszczenie przepompowni to będzie jasno powiedziane, że kanalizacja nie będzie wykonana w 

danej miejscowości, gdyż jak nie spełni się wskaźników to trzeba będzie zwracać 

dofinansowanie, a na to Gminy nie stać. 

W. Kurowska zadała pytanie w jakiej wysokości jest dofinansowanie? 

Burmistrz odpowiedział, że około 85% dofinansowania, jest jeszcze kwestia kosztów 

kwalifikowanych i VAT-u kwalifikowanego. Kto będzie realizował? Prawdopodobnie Gmina to 

będzie realizować to wtedy VAT jest kwalifikowalny. Projekty też mają VAT kwalifikowalny . 

 



W. Kurowska zauważyła, że jesteśmy zobligowani do skanalizowania aglomeracji. 

Burmistrz odpowiedział, że Kozielno jest wpisane do aglomeracji tylko ze względu na jezioro. 

Kozielno nie wpisuje się w RLM-y. Kamienica jest zasadna, gdyż jest długą miejscowością, ma 

dużą ilość mieszkańców i łączy się z Paczkowem, ale jeżeli okaże się, że trzeba ciągnąć dwie 

nitki kanalizacji, to wówczas spełnienie wskaźników jest pod znakiem zapytania. Poinformował, 

że projektując kolektor w Kamienicy zapomniano o 40 numerach od strony Paczkowa co 

kosztuje Gminę dodatkowe środki. Potrzebuje Naczelnika na którym , na rękach którego będzie 

mógł oprzeć ważne inwestycje. Zabrakło go na jednym spotkaniu i wyszły głupoty. Pracownicy 

nie zadbali o to, i projektant powiedział, że przydomowe przepompownie będą finansowane 

przez mieszkańców. Potrzebuje ludzi po których będzie musiał poprawiać błędy. Są Wydziały, w 

których ludzie nie nadają się do pracy. Będą przenoszeni. Łączą dwa Wydziały Infrastruktura i 

Architektura i Gospodarka Komunalna..  

M. Maluch poinformowała, że była w wydziale podatkowym, ma nadpłatę i chciała sprawdzić 

skąd nadpłata. Pracownica odesłała ja do Wydziału Finansowego, zamiast zadzwonić.  

Burmistrz odpowiedział, że wie o takich sytuacjach. Poinformował, że walczą o przejecie 

budynku komunikacji. Jeśli to się uda to przenosi się tam OPS i wydział spraw rodzinnych. To 

musi być w jednym miejscu. Na miejsce WSS przeniesiony będzie terapeuta, psycholog, pedagog 

z Profilaktyki Alkoholowej. Schodzi się z budynku OPS, który będzie chciał sprzedać. Jest 

konieczność połączenia niektórych Wydziałów przedstawi to wszystko w lutym. 

M. Maluch zadała pytanie ile jest grup siatkarskich? 

R. Napieracz odpowiedział, że są trzy grupy wiekowe. 

J. Dziasek zauważył, że trzeba dopracować jeszcze grupy piłki nożnej, żeby nie zdarzały się 

sytuacje, że trening jest prowadzony jednocześnie na hali dla dzieci z pierwszej klasy i dzieci z 

gimnazjum, to dzieci zniechęca. 

R. Napieracz zauważył, że póki nie ma Orlika to musi być to tak organizowane. Jak będzie 

uruchomiony Orlik to grupy będą inne. 

H.Kruszewska przedstawiła informacje na temat organizacji Białej Zimy. Za 1.000 zł. 

sfinansowano ferie w Paczkowie i w 3 filiach w Kamienicy, Dziewiętlicach i w 

Trzeboszowicach. Dzieci były na wycieczce w Muzeum Gazownictwa. Czytano dzieciom na 

głos. Były zorganizowane zajęcia plastyczne, konkursy. Zajęcia odbywały się przez 3 godziny 

dziennie. Zajęcia były nieodpłatne. Dzieci otrzymały poczęstunek, oraz nagrody rzeczowe. W 

zajęciach uczestniczyły dzieci w różnym wieku, przeważnie są to dzieci młodsze. 

W. Konat zadała pytanie czy coś jest zaplanowane w rocznicę 70 lat ukończenia wojny? 

A. Kłoczko odpowiedział, że zapisał sobie tą uwagę. 

H. Kruszewska dodała, że takie duże imprezy robią duże miasta. 

 



G. Konat zauważyła, że należy uzgodnić harmonogram uroczystości, żeby poszczególne imprezy 

nie nałożyły się na siebie. 

H. Kruszewska następnie przedstawiła ofertę kulturalną na 2015 r. Zauważyła, że w Gminie 

Paczków kupuje się za mało nowych woluminów jesteśmy na 70 miejscu w skali Województwa. 

Pod względem czytelnictwa Gmina Paczków jest w drugiej dziesiątce i jest to bardzo dobre 

miejsce. Dzieje się tak dlatego, że pozyskuje się książki z różnych źródeł. Jednak trzeba się 

zastanowić co zrobić, żeby te książki zakupywać. Starają się na imprezy za dużo nie wydawać, 

bo zrobi się szumną imprezę, a to nie przełoży się na czytelnictwo. Wystawy wypożyczają z 

Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej, gdyż dla samej Biblioteki w Paczkowie byłoby to za drogie. 

Teraz odbyła się wystawa Legendy i podania Powiatu Opolskiego. Wpadli na pomysł, że zrobią 

wystawę Legendy Gminy Paczków, Pan E. Mazurkiewicz udostępnił materiały. Przy Bibliotece 

działa dużo organizacji. W miesiącu marcu odbędzie się spotkanie autorskie z Aleksandrem 

Sowa. Planuje się imprezę „Noc Andersenem”. Jest to impreza międzynarodowa podczas której 

dzieci śpią w bibliotece. Turniej wiedzy o Paczkowie. Turniej jest prowadzony od 30 lat i 

odbywa się na poziomie międzyszkolnym. Planuje się też spotkanie autorskie z E. Łysiakiem. 

Będzie też spotkanie z pisarzem dla dzieci. Będzie to spotkanie sponsorować Bibliotek z Nysy. 

Planuje się wycieczkę dla dzieci i młodzieży jako nagrodę za wygraną w Turnieju wiedzy o 

Paczkowie. Odbywają się lekcje biblioteczne, „Popołudnie z bajką i przygodą. Jesienią powtórzą 

imprezę Tablet i komputer dla seniora. W tym roku był konkurs „Tablety w Twojej Bibliotece” z 

Programu Fundacji Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego i Biblioteka w Paczkowie wygrała 3 

tablety, które będą dostępne dla czytelników. Będzie wystawa fotograficzna, której autorem 

będzie  Jiřί Štrajt. Chcieliby zaprosić ks. T. Isakowicza – Zaleskiego 

M. Maluch zaproponowała, żeby zorganizować dla dzieci zabawę na zasadzie podchodów, gdzie 

dzieci zdobywałyby wiedzę o Paczkowie. 

A. Kłoczko poinformował, że taka imprezę organizuje Gimnazjum niepubliczne. 

H. Kruszewska zauważyła, że brakuje harcerstwa. Kiedyś dzieci uczyły się wielu rzeczy będąc w 

harcerstwie i dobrze byłoby powrócić do tego. Jeżeli jest możliwość naciskania na szkoły to 

należy zrobić wszystko, żeby harcerstwo zaistniało. Przypomniała, że Biblioteka jest od 

rozpowszechniania książki, nie robi jarmarków, festynów, bo od tego są inne instytucje. 

B. Wiśniowski zadał pytanie czy Biblioteka prowadzi kronikę. 

H. Kruszewska odpowiedziała, że prowadzą kronikę działalności Biblioteki.  

B. Wiśniowski zauważył, że OKiR prowadzi swoją kronikę, Biblioteka swoją, a nie ma kroniki 

gminnej. 

 



H. Kruszewska poinformowała, że Biblioteka ma obowiązek gromadzić materiały ulotne 

wydawane na terenie gminy Paczków, publikacje. Jest to dokumentowanie życia społecznego 

Gminy. W Bibliotece nie ma etatu administracyjnego. Wszystko skupia się na Dyrektorze. 

A. Kłoczko przedstawił program ferii. Zajęcia były cykliczne. Dzieci korzystały z nauki na 

instrumentach. Nauka odbywa się za darmo. Były warsztaty taneczne, które też były prowadzone 

za darmo. Były warsztaty plastyczne. Były zajęcia z mejkapu. Odbyły się warsztaty podstawy 

dobrej muzyki. Odbył się bal przebierańców z Policusiem. Odbyły się warsztaty z rzeźby dla 

dzieci w pięciu placówkach na terenie wiejskim.   Były Rockowe warsztaty muzyczne. 

Zorganizowano wyjazd na lodowisko. 

M. Maluch zauważyła, że warsztaty plastyczne które się odbywały to nie były przygotowane dla 

dużej ilości dzieci. Warsztaty gry na instrumentach to przyszła matka z dzieckiem, ale instruktor 

jej powiedział, że to nie są warsztaty tylko zajęcia. 

A. Kłoczko odpowiedział, że będzie o tych sytuacjach rozmawiał z instruktorami. Następnie 

przedstawił ofertę kulturalną na 2015 r. 

E. Dudek poprosiła o zorganizowanie koncertu profilaktycznego dla młodzieży. Jednocześnie 

podziękowała za udostępnienie wiejskiego domu kultury w Gościcach dla świetlicy 

środowiskowej. 

A. Kłoczko poinformował, że w 2015 r. planuje się w miesiącu lutym spotkania Młodzieżowej 

Grupy Inicjatywnej Alterna –tywni, spotkania Klubu Seniora. W miesiącu marcu konkurs na 

utwór poetycki Mury mówią, planuje się warsztaty literackie, Paczkowski Pegazik. Planuje się 

zorganizowanie Jarmarku Wielkanocnego. W miesiącu kwietniu planuje się zorganizować 

konkurs Poezji Dziecięcej, przegląd Zespołów Tanecznych. Planuje się audycję muzyczną dla 

młodzieży, w której co roku uczestniczy około 300 osób. Będą warsztaty plastyczne i audycja 

muzyczna dla młodzieży. W maju będzie Gitarowe Bicie Rekordu Guinnesa – wyjazd do 

Wrocławia. Majowy Festyn Rodzinny będzie zorganizowany w formie rodzinnego święta 

rodzinnego. Całe obchody rozpoczną się w kościele z przejściem pod pomniki i później impreza 

koło domu kultury. W maju rozpocznie się Paczkowski Festiwal Muzyki Organowej. 

W. Kurowska zadała pytanie dlaczego nie ma koncertu w Starym Paczkowie tylko w 

Wilamowej? 

A. Kłoczko odpowiedział, że spowodowane jest to tym, że w Starym Paczkowie jest problem z 

organami. Kontynuując w maju odbędą się XV Powiatowe Prezentacje Wokalne, oraz Spotkania 

z Filmem dla Dzieci – Zaczarowany Ekran. W miesiącu czerwcu odbędzie się „Happy Day”, ale 

dla dzieci że szkół podstawowych. Odbędzie się Piknik Rycerski wraz z Jarmarkiem Staroci. 

M. Maluch poinformowała, że latem w Ząbkowicach co tydzień w soboty odbywają się imprezy: 

piłka siatkowa, wyświetlanie filmów i to wszystko odbywa się w centrum miasta.  

 



A. Kłoczko poinformował, że koło domu kultury jest teren ograniczony, pewnie dałoby się 

przenieść imprezy do Rynku. Ale ma on złe doświadczenia związane z imprezami w Rynku. 

Zapisał sobie tą uwagę i zastanowi się nad tym. W lipcu odbędą się warsztaty plastyczne dla 

młodzieży, Kino pod Chmurką oraz AERO PIKNIK.  

W. Kurowska poprosiła o to, aby było więcej balonów. 

A. Kłoczko odpowiedział, że tez ma niedosyt i może uda się sprowadzić więcej balonów. 

Największy problem w Kozielnie jest z parkowaniem. W miesiącu sierpniu odbędzie się Vocal 

Camp, w październiku XII Paczkowskie Spotkania Filmowe. W listopadzie obchody 

Narodowego Święta Niepodległości. Następnie obchody Paczkowskich Dni Seniora. Odbędą się 

Warsztaty Literackie oraz audycja muzyczna dla młodzieży z gimnazjum. W miesiącu grudniu 

odbędzie się spektakl dla dzieci, spotkanie z Mikołajem, konkurs plastyczno – techniczny 

Świąteczny Stroik Bożonarodzeniowy, oraz Jarmark Bożonarodzeniowy. Odbędzie się też 

koncert zespołów z OKiR  

M. Maluch poinformowała, że jest coś takiego jak „Orszak Trzech Króli”, zgłasza się tą imprezę 

do Warszawy na 3 miesiące przed uroczystością i Gmina otrzymuje korony dla mieszkańców, 

śpiewniki. 

W. Kurowska zauważyła, że dobrze byłoby gdyby imprezy i zajęcia były też organizowane w 

miejscowościach gdzie nie ma Wiejskich Domów Kultury. 

A. Kłoczko odpowiedział, że na pewno będą próbowali to robić. 

B. Wiśniowski poinformował, że rodzice zgłosili mu, żeby np. w niedzielę wyświetlać dzieciom 

bajki za symboliczna kwotę. 

A. Kłoczko odpowiedział, że to jest duży problem, gdyż są firmy, które trzymają rękę na tych 

sprawach i jeszcze do tego kopie, których nie da się puszczać na starej aparaturze. To jest jeden 

wielki problem. W czasie zimy nie ogrzewa się obiektu gdyż byłby to bardzo duży koszt. Jedyne 

rozwiązanie to utworzenie centrum multimedialnego powiązanego z zabytkami. 

W. Kurowska zadała pytanie czy są jakieś programy, z których możemy starać się o 

dofinansowanie? 

A. Kłoczko odpowiedział, że tak, tylko trzeba mieć wkład własny, a sam projektor kosztuje 300 

tyś zł. Wstępnie z Burmistrzem rozmawiał odnośnie koncepcji zagospodarowania kina. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodnicząca zakończyła posiedzenie 

Komisji.  

Protokołowała:      Przewodnicząca posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa      Beata Korytkowska 

 
 
 

 


